
 
   

Förbundsinformation till båtklubbar och medlemmar oktober 2024   

   
Allmänt   

Denna höst blir annorlunda. Vi kommer inte att bjuda in till Klubbkonferens 

i år. I stället satsar vi på en större och bättre konferens nästa höst. Det är 

stora frågor på gång i Svenska Båtunionen, som rör förbunden och därmed 

klubbarna, så nästa år kommer sannolikt att bli intressant. I höst genomförs 

också en som vanligt Unionsrådet för förbunden som kan ge en hint om hur 

framtiden kan väntas bli i Svenska Båtunionen. Mer om det i nästa 

förbundsinformation. 

 

Bättre kontakt med klubbarna 

RBF har tagit fram ett kontaktformulär som ska användas i en ny 

kontaktvända mellan förbundet och klubbarna. Önskvärt är att vi i RBF:s 

styrelse ska ha direktkontakt med alla klubbar. Formuläret är framtaget för 

att kontakterna ska ge något resultat. Alltså kommer alla klubbar i vår att 

kontaktas per telefon eller direkt i ett möte.  

Sjösäkerhet 

VHF-användningen minskar, som vi påpekade förra månaden.  

Vi båtägare behöver trycka på om bättre mobiltäckning i skärgården. 

Sjösäkerhetskommittén har tillskrivit Sjöfartsverket för att få upp frågan på 

bordet.   

Motion till Riksdagen finns om båtregistrering, så troligen är den åter på 

gång.  

 

Stölder m.m.  

Vi har inte nåtts av några allvarligare fall av båt- och motorstölder på senare 

tid. Polisen har åter tillsatt en tjänst för bevakning och kontakt med 

båtklubbar och båtförbund. 

 

För övrigt 

 

Två av våra medlemsklubbar har anmält att de lägger ner 

klubbverksamheten. Vid årsskiftet kommer de alltså att försvinna ur våra 

register.  

RBF:s styrelse 


